



STYRELSEMÖTE 2017-08-21

Plats: På Klacken

Tid: 19.00

Närvarande: Mattias Borneberg, Markus Nyström, Henrik Tjärnström, Maria Muribi, Erik Viklund (andra punkten)

1. Mötet öppnas

2. TAIK TC

Erik Viklund presenterar hur TAIK TC tänkt kring en ev. flytt av verksamheten från Bygdegården till Klacken.

Fördelar med att flytta till Klacken:

- TAIK:s verksamhet blir samlad till en plats.
- Bygdegården kan hyra ut till vem man vill, när man vill utan att behöva ta hänsyn till TAIK TC.
- Verksamheten blir nära där barn tränar, vuxna kan vara på TAIK TC under tiden.
- En flytt kan gynna att bygga ut Klacken på sikt.
- Flera rum ger möjlighet för flera pass samtidigt.

Verksamhet:

- i stora rummet har man tänkt ha gympa och styrketräning.
- Spinning i killarnas omklädningsrum
- Yoga i damernas omklädningsrum

Vad kostar?

- Krävs nytt golv och ljudplattor i taket
- Musikanläggning
- Räcker ventilationen? Grubbe ventilation ska komma förbi och titta och ge förslag.
- Bedömningen är att detta kostar 50 000.

Avtalet med Bygdegården löper halvårsvis och vi betalar 16000/år.

Vid en flytt måste vi titta på säkerhetsaspekter såsom brandsyn och larm.

Frågorna undersöks vidare till nästa möte.

Erik lämnar mötet.

3. Val av mötesfunktionärer

- Ordförande: Mattias Borneberg
- Sekreterare: Maria Muribi
- Justerare: Markus Nyström och Henrik Tjärnström



4. Föregående protokoll

- a. Verksamhetsplan och budget för 2017
Vi konstaterar att det nu är dags att titta framåt mot 2018. Sektionsansvariga tar kontakt med respektive sektion för att få in underlag för 2018.
- b. Inventarielista
Arbete pågår, allt över 1000 kr dokumenteras. Bör vara klart till nästa möte.
- c. Utreda möjligheterna till HTF-samarbete avseende innebandyverksamhet –
Frågan bordläggs tills vidare
- d. Föreningsfest – Tobias vill vara med i festkommittén. Förslag på tidpunkt är november.
- e. Minnesfonderna – Mattias arbetar vidare
- f. Skidspåret:
- Vi har haft kontakt med Alf Söderlund från Rödåsel. Vi ska få låna lampa från Rödåsel och testa om de passar på våra stolpar. Hur ser arbetsgivaransvaret ut om man anlitar privatpersoner som gör jobbet? Markus följer hur det går för Rödåsel så kan vi köpa samma om det blir bra.
- Markus tittar vidare på lämplig spårkalle, när det gäller att köra upp ett långt skogsspår enas vi om att då får man använda den gamla utrustningen.
- g. Mattias tar fram ett förslag till utskick till boende i Tavelsjö. Det är viktigt att informationen matchar det vi vill få ut på en hemsida. Vi beslutar att styrelsen ska ha ett särskilt möte angående mediafrågor; strategi/vad vill vi förmedla?

5. Uppföljning av pågående/aktuella ärenden

- a. Det blev en tuff start i planeringen av NOLIA-städningen då det var svårt att få ihop folk som kunde städa. Det löste sig och i genomsnitt blev vi 18 pers/tillfälle. Vi ska tacka för arbetet i det utskick vi ska göra.
- b. Halvmaran gick jättebra, ca 100 000 i vinst. Vi måste ändra förutsättningarna för hur löparna betalar in deltagaravgifter.
- c. Minigolfen, sommaren 2017
- bemanning: Det har funkat bra. Cajsa-Lisa har gjort ett mycket bra jobb och tagit ett helhetsansvar under sommaren.
- ekonomi: det har varit ganska mycket folk trots att det inte varit så bra sommar, kunder har efterfrågat godis och kaffe, ekonomin är inte summerad ännu.
- banorna är i dåligt skick, behöver fixas. Under september ska vi ta dit byggare och se vad det skulle kosta att rusta upp, finns möjligheter till investeringsbidrag.
- d. HTF-möte med styrelserna från Flurkmark och Hissjö söndag 27/8 kl. 18.00 i Flurkmark. Maria och Mattias åker på detta, kolla om Linda eller Andre från fotbollssektionen har möjlighet att följa med.

6. Ekonomi

- a. Status – OK, minigolfen ej summerad, halvmaran gick bra, vi får in ca 300000 i bidrag på ett år + medlemsavgifter
- b. Medlemsavgifter – Vi ska lämna ut en fysisk faktura till de som inte betalar, då brukar det vara lättare att få in pengarna. Maria tar fram en informationslapp om hur det funkar och vad man ska göra för att kunna betala.



- c. Isbanan – En budget för isbanan ska tas fram under hösten. För förra året lämnades två ansökningar inom driftbidrag, styrelsen klargör att det är Markus som ska söka driftbidrag.

7. Sektionerna, avrapportering

- a. Träningscenter
 - I uppstartsskede inför hösten, startar 4/9.
- b. Skidor
 - det har gått bra med barken i sommar och Markus jobbar vidare med ljuset.
- c. Fotboll
 - det har funkad bra med sommarjobbarna på Klacken, Hugo är kvar och arbetar augusti ut.
 - vi ska söka bidrag för att skaffa femmannamål. Ett sektionmöte har hållits. Håller på att skriva klart dokumentation kring HTF-samarbetet. Möte ska hållas med styrelserepresentanter från Flurkmark och Hissjö. Viktigt ingångsvärde i detta är att TAIK vill ha ett levande Klacken varför det inte är OK om all fotbollsträning ska ske i Hissjö. Frågan om ett separat styrelsemöte med anledning av fotbollen lyftes, Markus återkommer om behov föreligger.
- d. Friidrott
 - Vi satsar på en mara även 2018
- e. Skridskor
 - Inför vintern ska vi söka bidrag för utrustning som möjliggör för funktionshindrade att komma ut på isen, även för fler skridskor och sparkar.
- f. Cykel
 - Stort intresse för att cykla mountainbike. Vi satsar på ett träningstillfälle under hösten. Henrik pratar med Stefan, förslag är sön 10/9 kl. 10.00.

8. Övriga frågor

- a. Fotboll för vuxna
 - vi ger gratis medlemskap för nyanlända så att de kan delta försäkrade.
 - Maria kollar lämplig tidpunkt med Linda Forsell.
- b. Isbanan
 - det behövs en till stor traktor med snöslunga. Mattias föreslår att vi ska sälja tröjor och mössor för att dra in pengar till detta. Tröjor kostar 250 och går att sälja för 450, mössorna kostar 50 och går att sälja för 150. Styrelsen beslutar att satsa på mössorna. Mattias ska ta fram kostnadsunderlag för ny traktor som styrelsen får ta ställning till via mejl.
- c. Mattias vill att sektionerna deltar med på styrelsemötena. Vi är överens om att satsa på att bjuda in dem till nästa möte och sedan mötet om två tillfällen (nov) för att då titta på 2018.

9. Nästa styrelsemöte

Inget beslut togs.



Protokollet skrivet av:

Maria Muribi
.....
Maria Muribi

Justerat av:

Henrik Tjärnström
.....
Henrik Tjärnström

Markus Nyström
.....
Markus Nyström